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Protokół nr XXXV/21 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 19 maja 2021 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (wykaz radnych 

obecnych i nieobecnych na posiedzeniu sesji rady w załączeniu do protokołu), Burmistrz 

Miasta i Gminy Morawica Marian Buras, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica 

Marcin Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Morawica Małgorzata Lisicka. 

XXXV sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się przy zastosowaniu zdalnego 

trybu obradowania z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (system 

wideokonferencji w aplikacji eSesja). Przeprowadzona została z Sali Obrad  

w Samorządowym Centrum Kultury i Biblioteka w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu „Płyniemy po sprawność”. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Miejsko - Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Morawicy. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu 

kąpielowego na terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2021. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie 

geodezyjnym Bieleckie Młyny o łącznej powierzchni 0,0367 ha stanowiącej działki  

nr 35/72 i nr 35/74. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie geodezyjnym Morawica. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym 

Bieleckie Młyny. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Morawica na 2021 r.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Aktualizacji Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Morawica.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/56/19 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek i zwolnień tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
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nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto  

i Gminę Morawica - Aneksu nr 1 do „Porozumienia w sprawie określenia zasad 

rozliczeń finansowych, w tym ponoszenia i rozliczania wkładu własnego pomiędzy 

Liderem a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie działania podmiotu realizującego 

Zintegrowane Inwestycje Terytorialne ze środków POPT 2014 – 2020, w latach 2020 

– 2022.” 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi 

gminami i zawarcia przez Miasto i Gminę Morawica porozumienia międzygminnego 

dotyczącego zasad współpracy przy opracowaniu Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla Kielc i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/54/15 Rady Gminy 

Morawica z dnia 4 marca 2015 r. w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

20. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Morawica 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2020 r. 

21. Przedstawienie raportu o stanie Miasta i Gminy Morawica za 2020 rok. 

22. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

23. Sprawy różne. 

24. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia XXXV 

sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że XXXV sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Krzysztof Strąk 

12. Łukasz Wojda 

13. Damian Woźniak 

14. Ryszard Znój 

15. Robert Żołądek 

 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali protokół z poprzedniej sesji Rady 

Miejskiej w Morawicy drogą mailową celem zapoznania z nim. Nie było pytań do protokołu. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 3 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady poinformował, że radni 

otrzymali sprawozdanie drogą mailową celem zapoznania z nim. Nie było pytań do 

sprawozdania. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 4 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali drogą mailową celem 

zapoznania z nim. Ponadto głos w sprawie zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Morawica Pan 

Marian Buras, który przedstawił najważniejsze sprawy inwestycyjne. Sprawozdanie  

w załączeniu do protokołu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Robert Żołądek – w sprawie spotkania z przedstawicielami PGE Dystrybucja 

dotyczące nieruchomości w Morawicy zajętej na urządzenia przesyłowo elektro-

eneregtyczne, gdyż PGE Dystrybucja odstąpiła od zakupu tej nieruchomości i korzysta 

bezpłatnie z zajmowanych terenów, czy w związku z tym spotkaniem doszło do jakiś 

porozumień i czy mamy rozwiązanie za odpłatne korzystanie z tej działki. Niestety ze 

względu na problemy techniczne systemu wideokonferencji w aplikacji eSesja, brak dźwięku 

dalszej części wypowiedzi. 

- Radny Damian Woźniak – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Robert Żołądek – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Wiesław Frankowicz – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Krzysztof Strąk – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Robert Żołądek – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Leszek Cygan – brak dźwięku wypowiedzi 

Ze względu na problemy techniczne Przewodniczący Rady poprosił o 10 minut przerwy. 

 

Radny Robert Żołądek zgłosił wniosek formalny w sprawie przeprowadzania następnych sesji 

w trybie stacjonarnym, ze względu na ciągłe problemy techniczne przy zastosowaniu 

zdalnego trybu obradowania z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Krzysztof Strąk – brak dźwięku wypowiedzi 
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- Radny Tomasz Domagała – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Wiesław Frankowicz – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Łukasz Wojda – brak dźwięku wypowiedzi 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie przeprowadzania następnych sesji w trybie stacjonarnym. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

PRZECIW (3) 

Wiesław Frankowicz, Paweł Pajączkowski, Krzysztof Strąk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Dorota Pietrzyk 

 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 9 radnych. 

Ze względu na problemy techniczne nastąpiła przerwa w transmisji obrad. Po przerwie 

Przewodniczący Rady poprosił o ponowne stwierdzenie kworum. Niestety znów pojawiły się 

problemy techniczne. 

Przewodniczący Rady przeprosił radnych, uczestników sesji i wszystkich mieszkańców 

oglądających transmisje online za przerwy w obradach ze względu na brak Internetu. 

Poinformował, że odbyło się głosowanie dotyczące wniosku formalnego w sprawie 

przeprowadzania następnych sesji w trybie stacjonarnym, zgłoszony przez radnego Roberta 

Żołądka. Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady poprosił, aby Pan Burmistrz odpowiedział na pytania zadane przez 

radnego Roberta Żołądka w sprawie sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 

Morawica w okresie między sesjami. 

Pan Burmistrz – w sprawie spotkania z PGE Dystrybucja, wstępnie za Państwa oczywiście 

zgodą przychylimy się za sprzedażą tego terenu za przedstawioną przez nich kwotę. Jeżeli 

chodzi o korzystanie z tych terenów bezumownie pracujemy nad tym pod kątem formalno-

prawnym. 

Rozpoczęto dyskusję w danym temacie: 

Radny Robert Żołądek – czyli PGE Dystrybucja wróciła do chęci zakupu tego terenu po 

przedstawionej przez nich cenie? 

Pan Burmistrz – tak, po spotkaniu rozstaliśmy się z wnioskiem o sprzedaż tej nieruchomości 

za kwotę zaproponowaną przez PGE Dystrybucja. 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. Przewodniczący Rady poinformował, że radni 
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omówili projekt uchwały na komisjach i się z nim zapoznali. Nie było pytań do projektu 

uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XXXV/327/21 w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został radnym przedstawiony na komisjach stałych i omówiony. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XXXV/328/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony na 

komisjach stałych i przeanalizowany. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

Uchwała nr XXXV/329/21 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu „Płyniemy po sprawność”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony na 

komisjach i omówiony. Nie było pytań. Przewodniczący Rady podziękował Pani Kierownik 

MGOPS w Morawicy za wprowadzone zmiany, a tym samy za zwiększenie pomocy dzieciom 

niepełnosprawnym z naszego terenu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu „Płyniemy po sprawność”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr XXXV/330/21 w sprawie Programu „Płyniemy po sprawność” została podjęta. 

Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Morawicy. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

przedstawiony radnym na posiedzeniu komisji stałych, przeanalizowany i przedyskutowany. 

Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Morawicy. 



7 

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XXXV/331/29 w sprawie Statutu Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Morawicy została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego 

na terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2021. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został przedstawiony radnym na posiedzeniu komisji stałych  

i przedyskutowany. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego 

na terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2021. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XXXV/332/21 w sprawie określenia wykazu kąpielisk i sezonu kąpielowego na 

terenie Miasta i Gminy Morawica na rok 2021 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie 

geodezyjnym Bieleckie Młyny o łącznej powierzchni 0,0367 ha stanowiącej działki nr 35/72  

i nr 35/74. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym 

przedstawiony i omówiony. Nie zgłoszono pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie 

geodezyjnym Bieleckie Młyny o łącznej powierzchni 0,0367 ha stanowiącej działki nr 35/72  

i nr 35/74. 



8 

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XXXV/333/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie 

geodezyjnym Bieleckie Młyny o łącznej powierzchni 0,0367 ha stanowiącej działki nr 35/72  

i nr 35/74 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Morawica. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

przedstawiony radnym na posiedzeniu komisji stałych i przedyskutowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XXXV/334/21 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Morawica została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 13 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym Bieleckie Młyny. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

komisjach i przeanalizowany. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym Bieleckie Młyny. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Robert Żołądek 

Uchwała nr XXXV/335/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie geodezyjnym Bieleckie Młyny została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 

2021 r. Przewodniczący Rady poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

rady w projekcie uchwały zauważono omyłkę w § 10 ust. 2 gdzie kwota przeznaczona na 

całodobową opiekę weterynaryjną, sterylizację i kastrację zwierząt, pozostałe zadania 

powinna wynosić 40 000,00 zł. Oczywista omyłka została poprawiona. Ponadto projekt 

uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 

2021 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XXXV/336/21 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Morawica na 

2021 r. została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Aktualizacji Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

Miasta i Gminy Morawica. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

radnym przedstawiony i przeanalizowany na posiedzeniu komisji. Również na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych rady w projekcie uchwały zauważono omyłkę w załączniku do 

projektu uchwały, konkretnie tabela 28 pozycja 6 w kolumnie dotyczącej rodzaju 

działania/nazwa zadania gdzie dokonuje się termomodernizacji budynku świetlicy wiejskiej  
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w Drochowie Górnym wraz z wymianą ogrzewania i montażem OZE. Ta poprawka została 

wprowadzona. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Aktualizacji Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

Miasta i Gminy Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XXXV/337/21 w sprawie Aktualizacji Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

Miasta i Gminy Morawica została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu 

do protokołu. 

 

Ad. 16 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/56/19 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

i zwolnień tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Miasto i Gminę Morawica. Przewodniczący Rady poinformował, że zmiany zostały 

przedstawione radnym i przeanalizowane. Nie zgłoszono pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/56/19 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

i zwolnień tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Miasto i Gminę Morawica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

Uchwała nr XXXV/338/21 w sprawie zmiany uchwały nr VII/56/19 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek  

i zwolnień tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
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przez Miasto i Gminę Morawica została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto  

i Gminę Morawica - Aneksu nr 1 do „Porozumienia w sprawie określenia zasad rozliczeń 

finansowych, w tym ponoszenia i rozliczania wkładu własnego pomiędzy Liderem  

a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie działania podmiotu realizującego Zintegrowane 

Inwestycje Terytorialne ze środków POPT 2014 – 2020, w latach 2020 – 2022.” 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym  

i przeanalizowany na posiedzeniu komisji. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto  

i Gminę Morawica - Aneksu nr 1 do „Porozumienia w sprawie określenia zasad rozliczeń 

finansowych, w tym ponoszenia i rozliczania wkładu własnego pomiędzy Liderem  

a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie działania podmiotu realizującego Zintegrowane 

Inwestycje Terytorialne ze środków POPT 2014 – 2020, w latach 2020 – 2022.” 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr XXXV/339/21 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Miasto  

i Gminę Morawica - Aneksu nr 1 do „Porozumienia w sprawie określenia zasad rozliczeń 

finansowych, w tym ponoszenia i rozliczania wkładu własnego pomiędzy Liderem  

a Partnerami w ramach Dotacji na wsparcie działania podmiotu realizującego Zintegrowane 

Inwestycje Terytorialne ze środków POPT 2014 – 2020, w latach 2020 – 2022.” została 

podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 18 

Ze względu na problemy techniczne poproszono o chwilę cierpliwości. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami  

i zawarcia przez Miasto i Gminę Morawica porozumienia międzygminnego dotyczącego 

zasad współpracy przy opracowaniu Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Kielc  

i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami  

i zawarcia przez Miasto i Gminę Morawica porozumienia międzygminnego dotyczącego 

zasad współpracy przy opracowaniu Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Kielc  
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i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr XXXV/340/21 w sprawie wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami  

i zawarcia przez Miasto i Gminę Morawica porozumienia międzygminnego dotyczącego 

zasad współpracy przy opracowaniu Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Kielc  

i Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 19 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/54/15 Rady Gminy 

Morawica z dnia 4 marca 2015 r. w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym na 

posiedzeniu komisji stałych i omówiony. Nie zgłoszono pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/54/15 Rady Gminy 

Morawica z dnia 4 marca 2015 r. w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała nr XXXV/341/21 w sprawie zmiany uchwały nr VI/54/15 Rady Gminy Morawica  

z dnia 4 marca 2015 r. w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego została podjęta. Za 

głosowało 15 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 20 
Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Morawica  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2020 r. Przewodniczący Rady poinformował, że na posiedzeniu komisji 

stałych sprawozdanie zostało przedstawione radnym i omówione. Nie było pytań. 

 

Ad. 21 
Przedstawienie raportu o stanie Miasta i Gminy Morawica za 2020 rok. Przewodniczący Rady 

poinformował, że raport zostanie przesłany radnym drogą mailową. Debata nad raportem 



13 

 

odbędzie się na sesji absolutoryjnej. Ponadto raport zostanie udostępniony na stronie gminy 

dla mieszkańców. 

 

Ad. 22 
Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy – zaprosił wszystkich radnych na 

spotkanie w poniedziałek (tj. 24.05.2021 r.) na godz. 14.00 w sprawie zadań inwestycyjnych 

dotyczących oświetlenia na terenie naszej gminy i wyboru zadań do realizacji. 

 

Ad. 23 
Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Radny Paweł Pajączkowski – w sprawie etapu prac drogi ul. Sarnia w Brzezinach 

- Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – aby zaprojektować tą drogę potrzebny jest 

teren, rozmawialiśmy z właścicielem działki sąsiedniej, który nie wyraził zgody na 

nieodpłatne oddanie tego terenu. W związku z powyższym zawarliśmy umowę z geodetą, 

który dokona podziału tej nieruchomości i wtedy będziemy mieli wyznaczony pas drogowy  

i będzie można projektować budowę ul. Sarnią. Te działania będą miały finał w tym roku,  

a  na pewno na początku przyszłego roku. 

- Radna Dorota Pietrzyk – w sprawie zajęcia się sprawą zbiornika wodnego w Lisowie, który 

znajduje się na wjeździe do miejscowości. Po ustaleniu spraw własnościowych, zwróciła się  

z prośbą o zatrudnienie specjalisty, który zająłby się sprawą przepływu wody przez ten 

zbiornik, aby uratować ten zbiornik i aby ten zbiornik spełniał swą przyjazną funkcje dla 

mieszkańców. 

- Radny Ryszard Znój – brak dźwięku wypowiedzi 

- Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – brak dźwięku wypowiedzi 

Przewodniczący Rady poprosił o chwilę cierpliwości z powodu kolejnych problemów 

technicznych. 

- Radny Ryszard Znój – poprosił, aby udzielenie odpowiedzi na jego pytanie nastąpiło na 

kolejnej sesji lub osobiście w urzędzie.  

- Radny Leszek Cygan – brak dźwięku wypowiedzi 

- Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – brak dźwięku wypowiedzi  

- Radny Piotr Polewczak – w sprawie budowy wodociągu Dębska Wola Stacja, gdzie 

wystąpiło prawie miesięczne opóźnienie w pracach oraz czy wiadomo kiedy ruszy budowa 

sieci gazociągowej w kierunku Kij-Włoszczowic w kierunku miejscowości Dębska Wola-

Chałupki. 

- Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – brak dźwięku wypowiedzi 

- Radny Robert Żołądek – w sprawie braku oznaczenia kierunku na Morawice na trasie S7 

koło Chęcin, było kierowane pismo w tej sprawie do GDDKiA, na które otrzymaliśmy 

negatywną odpowiedź. Poprosił o ponowne wysłanie pisma o możliwość podwieszenie 

tablicy z nazwą Morawica pod znakiem przy zjeździe na Małogoszcz. W sprawie 

dodatkowych pieniędzy na zakup koszy, aby przeznaczyć je na poprawę jakości 

wykorzystywania koszy otwartych, aby nie dochodziło do patologicznych sytuacji i aby je  

w odpowiedni sposób zabezpieczyć. Poprosił, aby służby ruszyły w teren i rozpoczęły 

koszenie traw, bo już czas. W sprawie budowy dalszego odcinka drogi nr 73 wraz  

z obwodnicą Morawica, czy został wybrany wariant budowy wiaduktu? 

- Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – brak dźwięku wypowiedzi 

Przewodniczący Rady ze względu na ciągłe problemy techniczne przeprosił wszystkich 

uczestników sesji, mieszkańców i radnych. Poinformował, że sprawy różne zostaną 

dokończone na kolejnej sesji. 
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Ad. 24 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

XXXV sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 

  

  


